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 ZÁPISNICA č. 15/2017 
zo zasadnutia Kolégia dekana MTF STU dňa 15. 11. 2017 

 
                      SEDE/ 15668  /2017              

 

Prítomní: prof. Dr. Ing. Jozef Peterka, doc. Ing. Peter Pokorný, PhD.,  prof. Ing. Miloš Čambál, CSc., prof. Ing. 
Milan Marônek, PhD., doc. Mgr. Dagmar Cagáňová, PhD., doc. Ing. Roman Čička, PhD., prof. Ing. Karol Balog, 
PhD., prof. Ing. Ľubomír Čaplovič, PhD., prof. Ing. Jozef Sablik, CSc., prof. Ing. Pavol Tanuška, PhD., doc. Ing. 
Erika Hodúlová, PhD. za doc. Ing. Štefana Václava, PhD., doc. Ing. Róbert  Riedlmajer , PhD., Ing.  Dušan  
Knap, doc.  Ing. Jozef Bílik, PhD. (za ZR MTF STU), doc. Ing. Milan Naď, PhD. (za AS MTF STU) 
Ospravedlnení:  Dr. h. c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík , Bc. Martin Predajniansky (za ŠČ AS MTF STU). 
 
 

Program zasadnutia: 
1. Kontrola rozhodnutí 
2. Vyššie grémiá 
3. Informácie z Kolégia rektora STU 
4. Informácie o  predmetoch Matematika a Fyzika 
5. Rôzne 

 

Predložené materiály: 
1. Pripravované projekty APVV v rámci VV 2017 (predložil: prof. Ing. Miloš Čambál, CSc.) 
2. Návrh úprav úväzkového listu pre VVČ zamestnancov MTF STU (predložil: prof. Ing. Miloš Čambál, 

CSc.) 
3. Zostatky finančných prostriedkov na projektoch k 14. 11. 2017 (predložil: prof. Ing. Miloš Čambál, 

CSc.) 
 

Dekan fakulty prof. Dr. Ing. Jozef Peterka privítal na zasadnutí všetkých členov kolégia dekana. Následne 
pristúpil ku kontrole rozhodnutí. 
 

1. KONTROLA ROZHODNUTÍ 
 
Uznesenie KD MTF STU  5 2014/2015:  
Dekan fakulty ukladá členom kolégia dekana, aby sa priebežne zaoberali  problémami súvisiacimi s výučbou 
matematiky a fyziky na MTF STU. 
Z: v texte                                                                                  T: trvalý 
 

Uznesenie KD MTF STU  29/2017:  
KD MTF STU ukladá riaditeľom jednotlivých ústavov zadefinovať obsah fyziky pre ich študijné programy.  
Z: v texte                    T: predĺžený do 24. 11. 2017 
 
Uznesenie KD MTF STU  30/2017:               splnené 
 

Uznesenie KD MTF STU  31/2017:               splnené 
                                                                        

    

2. VYŠŠIE GRÉMIÁ   
 

Doc. Naď:    

 informoval o programe zasadnutia Akademického senátu STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 13. 11. 
2017. Medzi hlavné témy rokovania patrili najmä: voľba nových členov Vedeckej rady STU, zmena 
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účelu použitia finančných prostriedkov na Stavebnej fakulte STU, informácia o valorizácii platov 
zamestnancov, informácia o materskej škôlke „Stubáčik“ atď.  

 uviedol, že plánované zasadnutie Akademického senátu MTF STU dňa 22. 11. 2017 sa neuskutoční. 
Schválenie materiálu sa vykoná korešpondenčným hlasovaním. 
  

Doc. Bílik: 

 uviedol, že dňa 13. 11. 2017 sa zúčastnil zasadnutia UOO STU v Bratislave.  Členovia UOO STU sa 
zaoberali prípravou Kolektívnej zmluvy STU na rok 2018. Zatiaľ však ešte nebola podpísaná 
Kolektívna zmluva vyššieho stupňa, 

 informoval, že Odborový zväz pracovníkov školstva a vedy na Slovensku nepodpísal Memorandum 
o zmieri v súvislosti so zvyšovaním platov. Plénum OZ PŠaV neodsúhlasilo návrh na vystúpenie 
z Konfederácie odborového zväzu (KOZ) nakoľko vystúpenie z KOZ by mohlo mať za následok 
neúčasť OZ PŠaV na kolektívnom vyjednávaní, 

 uviedol, že zväz  pripravuje mítingy  na podporu zavedenia okamžitých zmien v platových tabuľkách 
nepedagogických zamestnancov tak, aby začínali aspoň na  hranici minimálnej mzdy, 

 informoval o zasadnutí Zamestnaneckej rady MTF STU, ktoré sa uskutoční dňa 16. 11. 2017. 
      

3. INFORMÁCIE Z KOLÉGIA REKTORA  
 

Dekan fakulty prof. Peterka: 

 informoval, že zasadnutie Kolégia rektora STU, ktoré sa malo uskutočniť dňa 15. 11. 2017 bolo 
zrušené.  

 

 

4. INFORMÁCIE O  PREDMETOCH MATEMATIKA A FYZIKA 
 

Dekan fakulty, profesor Peterka, uviedol, že vedenie fakulty upriamilo pozornosť najmä na riešenie 
obsahovej stránky predmetu fyzika. V súlade s rozhodnutím Kolégia dekana MTF STU majú riaditelia 
jednotlivých ústavov zadefinovať konkrétny obsah fyziky  pre ich študijné programy.   
K predmetu matematika sa vyjadril profesor Tanuška. Uviedol, že  študenti v I. ročníku bakalárskeho štúdia 
na začiatku absolvovali vstupný test z matematiky na stredoškolskej úrovni. Cieľom testu bolo zistiť úroveň 
poznatkov z matematiky.  
 

5. RÔZNE 
 

Prof. Čambál: 

 predložil materiály „Pripravované projekty APVV v rámci VV 2017“, „Návrh úprav úväzkového listu  
 pre VVČ zamestnancov MTF STU“ a „Zostatky finančných prostriedkov na projektoch k 14. 11. 
2017“. 

 

Uznesenie KD MTF STU  32/2017:     
Kolégium dekana MTF STU prerokovalo a schválilo návrh úprav úväzkového listu pre VVČ zamestnancov 
MTF STU. 
Z: prod. Čambál            
 

Dekan prof. Peterka: 

 vyzval riaditeľov ústavov, aby pedagogickí a vedecko-výskumní pracovníci formou nadviazania 
kontaktov s inými partnermi hľadali formy čo najlepšej spolupráce, 

 uviedol, že je potrebné naučiť sa  lepšie  orientovať  v rôznych grantových schémach  a vyberať, čo 
najvhodnejšie projekty pre svoje zámery a ciele. 
Do diskusie sa zapojil profesor Čaplovič a docent Riedlmajer. 
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Prod. Cagáňová informovala o: 

 organizovaní stretnutia so zástupcami riaditeľov ústavov pre projektovú činnosť a skupinou 
vedeckovýskumných zamestnancov dňa 12. 10. 2017, s hlavným cieľom  motivovať zamestnancov 
participovať na zahraničných projektoch a informovať o aktuálnych výzvach, 

 vypracovanom a na VF prezentovanom materiáli „Návrhy na zmeny hodnotenia vedeckovýskumnej 
činnosti vysokoškolských učiteľov a vedeckovýskumných pracovníkov MTF STU  pracujúcich na 
projektoch v rámci zahraničných projektových schém“, 

 vypracovanom a na VF prezentovanom materiáli „Návrhy na zvýšenie motivácie zamestnancov MTF 
STU participovať na projektoch v rámci zahraničných projektových schém“ . 

 monitorovaní aktuálnych výziev v rámci zahraničných projektových schém a sprostredkovaní 
informácií riaditeľom ústavov a ich zástupcom pre VVČ, 

 možnostiach participácie v rámci nových projektových schém NATO a EDA, 

 aktívnej účasti na Francúzsko – slovenskom bilaterálnom fóre Ville – Inteligentné Mesto 2017, 

 realizovanom stretnutí so zástupcami Lipeckej štátnej technickej univerzity v Kazachstane 
08.10.2017 sa na pôde rektorátu STU , 

 matchmakingovom podujatí dňa 18.09.2017 spoločnosti Centire s cieľom hľadania kontaktov 
a vytvárania prepojení medzi výrobnou sférou a inovátormi v oblasti priemyselnej výroby,  

 seminári týkajúcom sa finančných pravidiel H2020 18.10.2017 v CVTI SR a riešení finančnej otázky 
projektu FASTGRID (H2020), 

 pripravovanom návrhu medzinárodného projektu t. č. v rámci schémy Interreg Danube 
Transnational Programme, 

 účasti na projekte Erasmus+ (08. 11. 2017 bola uskutočnená prvá registrácia MTF STU v projekte 
„Európske univerzity pre kultúru projektov EÚ - Projekt mobility stáží pre študentov 
vysokoškolského vzdelávania“, ktorý je financovaný z programovej schémy 
Erasmus 2017. Štipendiá sú ponúkané asociáciou EuGen (European Generation).  

 

Prod. Čička: 

 informoval o aktuálnych počtoch študentov zapísaných na fakulte na prvom, druhom a treťom 
stupni štúdia,  

 informoval o zozname  stredných škôl a počte uchádzačov zo stredných škôl v roku 2016, 

 informoval o postupe koordinácie propagačných aktivít na stredných školách, v spolupráci  
s jednotlivými ústavmi, 

 informoval o stretnutí s riaditeľom Zväzu slovenských vedeckotechnických spoločností (ZSVTS) Ing. 
Antonom Bittnerom, MBA,  ktorý vykonáva akreditácie EUR-ACE  a udeľuje značku kvality EUR-ACE 
akreditovaným študijným programom, 

 uviedol, že od 8. týždňa semestra sa študenti môžu zúčastniť evaluácie predmetov v Akademickom 
informačnom systéme.  

 

Prof. Tanuška: 

 požiadal o koordinované zasielanie informácií z jednotlivých referátov, 

 informoval sa na riešenie situácie ohľadne vstupov do laboratórií. 
 

Prof. Čaplovič: 

 poukázal na problém pri platbe fakultnou platobnou kartou a taktiež na viacnásobnú tlač 
dokumentov pri úhrade konferenčných poplatkov, 

 informoval o presune ventilátorov z chodby,  

 informoval o plánovanom sťahovaní priestorov pri plavárni. 
 

Prof. Sablik: 
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 upozornil na nejasnosti  pri vyplňovaní niektorých tlačív (napr. tlačivo cestovný príkaz), zároveň 
požiadal o zabezpečenie lepšieho obehu účtovných dokladov na fakulte. 

Dekan prof. Peterka: 

 uviedol, že požiadavky, ktoré riaditelia ústavov uviedli, bude riešiť s riaditeľmi na osobnom 
stretnutí. 

 

Dr. Chmelíková: 

 poďakovala sa Vedeniu MTF STU za ústretovosť pri organizovaní jazykových kurzov, 

 požiadala riaditeľov ústavov o zabezpečenie vykonania jazykového testu, 

 informovala, že výsledky testu budú slúžiť výslovne ako status jazykovej kompetencie zamestnanca 
resp. študenta.  
 

Ing. Knap: 

 informoval o počte ubytovaných študentov v Študentskom domove  Miloša Uhra, 

 požiadal riaditeľov ústavov, aby zabezpečili včasné vyplnenie tlačiva pred ubytovaním zahraničného 
hosťa. 
 

Doc. Václav informoval: 

 o pracovných aktivitách, ktoré prebiehajú na Ústave výrobných technológií, 

 o príprave priebežných a záverečných správ jednotlivých projektov. 
 

Doc. Riedlmajer: 

 uviedol, že v rámci grantovej schémy „Návrat domov“ pripravujú návrh jedného špičkového 
odborníka zo zahraničia, 

 informoval, že dňa 15. 11. 2017 je záverečný deň odovzdávania pripravovaného projektu, 

 distribuoval riaditeľom ústavov materiál ohľadne započítania pomernej časti dotácie za projekt 
TEAMING- I. fáza v závislosti od celkového balíka financií MŠVVaŠ SR. 
Následne prebehla  diskusia medzi dekanom profesorom Peterkom, docentom Riedlmajerom a  
prodekanmi MTF STU. 

 

Prod. Pokorný: 

 informoval o pripravovanej inventarizácii majetku na MTF STU, 

 uviedol, že vzhľadom na koniec kalendárneho roka sa budú objednávky vystavovať do 24. 11. 2017 
a 29. 12. 2017 sa uzatvára štátna pokladnica, 

 informoval, že v dňoch 14.-15. 12. 2017 prebehne portačný deň na prechod z operátora Orange na 
operátora O2. 

 

Prod. Marônek: 

 informoval, že Vedenie MTF TU na svojom zasadnutí dňa 13. 11. 2017 schválilo „Príkaz dekana na 
čerpanie dovolenky v roku 2018“, 

 uviedol, že dňa 18. 12. 2017 sa v priestoroch fakulty uskutoční akcia „Vianočná kapustnica“, 

 informoval o nevyčerpaných finančných prostriedkoch, ktoré sú určené na stáže pre študentov 
fakulty, 

 požiadal riaditeľov ústavov o zabezpečenie dodržiavania času začiatku a konca výučby pedagógmi. 
 

V závere sa dekan MTF STU prof. Peterka poďakoval prítomným členom kolégia dekana za účasť na 
zasadnutí a ukončil zasadnutie. 
 

Zapísala: Ivona Remenárová, dňa 16. novembra  2017 
 
Overil: prof. Ing. Milan Marônek, CSc., dňa 21. novembra 2017           
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                                      prof. Dr. Ing. Jozef Peterka                                     
                                            dekan MTF STU 


